

1. Opening door Helen Brouwer, waarnemend voorzitter.

Het aantal aanwezigen bedraagt 36 personen

2. Presentatie Ruben Achter de Molen, gebiedsmanager Staatsbosbeheer NW Overijssel.

Ruben is sinds oktober 2022 permanent gebiedsmanager voor de Kop. Werkt al meer dan 10 jaar als projectleider in de Weerribben en heeft meerdere natuurprojecten geleid.

Hij somt een aantal actuele zaken op die spelen:

(a) *Laarzenpad*

Dit is inmiddels opgeknapt.

(b) *BOA*

Chris Knol is de nieuwe BOA voor de Weerribben. Hij zal in samenwerking met de gemeente en de politie toezicht houden en daarbij o.a. letten op te snel varen, rondhangende jongeren en loslopende honden. Er worden regelmatig eigendommen gestolen uit het veld. Als de inwoners iets opmerken, graag melden aan Chris Knol. Vanuit de aanwezige leden komt de vraag of er een foto van Chris op Kalenberg.nu geplaatst kan worden en of zijn naam op het bootje vermeld kan worden, zodat men weet wie hij is.

Het PB bestuur pakt dit op.

(c) *Werkzaamheden natuurherstel*

Er lopen en groot aantal projecten in opdracht van de provincie en Natura 2000. Sommige zijn nog in de opstartfase. Genoemd worden de Kooi van Pen, Noordmanen, de verbinding naar de Wieden, hoek van de Grafkampen en het gebied tussen de Meenthe en de Jurriës.

(d) *Beschermingsproject de Grote Vuurvlinder*

Dit is een lange termijnproject. Het plaatsen van de oranje stokken is erop gericht om eitjes en waardplanten (de plant die de rupsen van de vlinder nodig hebben = Waterzuring) te beschermen. Ook wordt in de Wieden het leefgebied voor de vlinder verbeterd in de hoop dat de vuurvlinder ook zich daar weer zal vestigen. Door een groter leefgebied te creëren voor de populatie, die nu alleen in de Weerribben en Rottige Meenthe voorkomt, is de soort minder kwetsbaar. Goed om te weten is dat het hier om een endemische soort gaat, een soort die alleen hier in Nederland voorkomt. Sterft hij uit, dan is hij weg!

Ruben meldt ook de medewerking van SBB aan het Rietfestival dit jaar. Ook wordt er samengewerkt met PBKH om een visplek voor gehandicapten te realiseren.

Het *binnenwerkteam* wordt gevormd door jonge mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Zij ondersteunen SBB bij haar werkzaamheden in het terrein. Door ervaring op te doen kunnen deze mensen soms doorstromen naar het normale arbeidsproces. Ze helpen mee met allerlei werkzaamheden (bijv. het onderhouden van recreatieve voorzieningen zoals de kano aanlegplaatsen, snoeien, maaien, enz.). SBB is erg blij met hen, want het kan nu veel zaken in het gebied verbeteren waar het

al jaren te weinig geld voor krijgt.

Intussen is er ook een bever in de Weerribben gesignaleerd. Waarschijnlijk afkomstig uit de Wieden. Misschien wordt dit een nieuwe soort in ons gebied. Eigenlijk is het niet de vraag of de Bever zich permanent zal vestigen maar wanneer. Maar wie weet blijft deze hangen in ons mooie gebied?

Tenslotte meldt Ruben dat het SBB leuk lijkt de inwoners een keer mee te nemen naar een aantal projecten en daar een toelichting te krijgen. Dit zal samen met PBKH georganiseerd worden.

Vervolgens krijgen de aanwezigen de kans om vragen te stellen aan Ruben.

Barbara van Straten merkt op dat er afgelopen zomer veel is weggehaald uit de sloten en of dat zo blijft.

Ruben bevestigt dit, het gaat om de bestrijding van exotische planten. Maar hij voegt eraan toe dat het vrij kostbaar is en afhankelijk van de middelen die SBB hiervoor krijgt.

Pieter Jongschaap vraagt wat er gedaan wordt aan de enorme toename van ooievaars.

Ruben beaamt dat het er heel veel zijn, maar dat het terugdringen lastig is, omdat het om een beschermde vogel gaat. Hij zal het niettemin melden bij de afdeling ecologie.

Gerrit Dolstra meldt dat in een vergadering van het Nationaal Park Weerribben-Wieden werd gezegd dat Natuurmonumenten in de Noordmanen gaat afgraven. Volgens Ruben is dat niet het geval, de provincie trekt hier een inrichtingsproject. Er is bij Natuurmonumenten wel een project gaande dat gericht is op het herstel van habitat typen en de verbetering van diverse moerasvogelsoorten en de Grote Vuurvlinder.

Gonda Biemolt merkt op dat er steeds meer kraggen in de grachten drijven. Kan daar iemand voor aangesproken worden?

Volgens Ruben komt dat met name door de boten en grote pontons. Is niet helemaal te voorkomen. Dit moet bij de Provincie gemeld worden.

Volgens Gerrit Dolstra maken boten van de provincie juist van alles los.

Ruben belooft dit na te gaan.

Herman Hoogstraten heeft vragen over de aanpassing van de waterpeilen in de Noordmanen (het projectgebied). Hoe gaat SBB daarmee om? En heeft het effect op de palen onder onze woningen?

Ruben legt uit dat er verschil is tussen het boezempeil (in de gracht) en het polderpeil (in Noordmanen). Het polderpeil is nu al lager dan het boezempeil.

De Provincie gaat het polderpeil iets verhogen. Dit zal echter geen effect hebben op de waterstand in Kalenberg.

Gerard Muis vraagt waarom er vaak geen lokale aannemers maar aannemers buiten de Weerribben worden benaderd door SBB voor aanbestedingen.
Ruben legt uit dat SBB gebonden is aan de aanbestedingsregels van de overheid. SBB probeert als het kan lokale partijen te betrekken, maar helaas kan dit niet in alle gevallen en heb je te maken met marktwerking.

3. Mededelingen

Helen vraagt Thom de Vries naar de status van de nieuwe Dorpsvisie.
Thom legt uit dat er in samenwerking met studenten van Windesheim gewerkt wordt aan een enquête voor alle inwoners van de Weerribben.
Hij gaat binnenkort aan de slag met het ontwikkelen van een nieuwe Dorpsvisie voor Kalenberg.

4. Verslag Algemene Ledenvergadering 1 april 2022

Het verslag wordt goedgekeurd.

5. Jaarverslag 2022

Margriet Wegstapel vraagt naar de status van de nieuwe zendmast.
Pieter legt uit dat Vodafone dit project heeft overgenomen van Novadec. Gekozen is voor plaatsing bij de Vlodderbrug. De gemeente heeft haar eerdere bezwaar tegen die locatie ingetrokken. Er wordt nu gewerkt aan de voorbereiding van de vergunningsaanvraag.

Hennie van Beek vraagt waarom de renovatie van het Kalenbergerpad zolang duurt.
Pieter legt uit dat dit te maken heeft met de vergunningensituatie. Om het fietspad te verbreden moet een natuurvergunning worden aangevraagd. De gemeente verwacht op z'n vroegst in het 4e kwartaal met de uitvoering te kunnen starten.

6. Financieel verslag 2022 en kascommissie

De kascommissie bestaande uit Barbara van Straten en Frans Steine heeft de financiën gecontroleerd en in orde bevonden.

Thom de Vries vraagt of de opgevoerde kosten voor de website eenmalig zijn.
Helen antwoordt dat dit het geval is voor de aanleg van de website, maar dat er wel jaarlijks kosten zullen worden gemaakt voor de hosting.

Frans Steine meldt dat hij niet alle bonnetjes heeft kunnen terugvinden voor de websitekosten.

Verder vraagt hij of het aanzienlijke bedrag in kas niet ergens voor gebruikt kan worden.

Helen antwoordt dat er een donatie aan het Rietfestival gedaan zal worden.

Misschien kan ook via de enquête gevraagd worden naar suggesties.

Ook is er een idee om een vlag voor Kalenberg te ontwerpen.

Susan Oosterlaar merkt op dat er een wapen is ontworpen voor Kalenberg dat ook voor de vlag gebruikt zou kunnen worden.

De jaarrekening wordt door de vergadering goedgekeurd.

Derk ten Klooster is bereid plaats te nemen in de Kascommissie die dan bestaat uit Frans Steine en Derk ten Klooster.

7. Statutenwijziging

Thom de Vries vraagt of de oproep voor een algemene vergadering ook in een dagblad moet worden gepubliceerd zoals in art. 14 lid 2 van de nieuwe statuten wordt vermeld.

Pieter antwoordt dat dat niet het geval is. Een bericht aan de leden is voldoende.

Wiecher van Beek zegt dat hij de uitnodiging voor de jaarvergadering vorig jaar niet heeft ontvangen en vraagt het bestuur de uitnodiging ook in de bus te stoppen bij de leden.

Verder geeft hij aan dat er een tweede vergadering moet worden gehouden om over de statutenwijziging te stemmen, nu er op deze vergadering onvoldoende leden aanwezig zijn om geldig te kunnen stemmen.

Pieter geeft aan dat dat zal gebeuren.

Ook meldt Wiecher dat precies aangegeven moet worden welke bepalingen van de statuten gewijzigd gaan worden.

Pieter antwoordt dat dat niet nodig is. Omdat de statuten sterk verouderd zijn, heeft de notaris geadviseerd geheel nieuwe statuten te maken. Het heeft dan geen zin per artikel de wijzigingen aan te geven.

8. Presentatie nieuwe website door Susan Oosterlaar.

Susan legt met een powerpoint presentatie uit hoe de nieuwe website in elkaar zit. Naast PBKH hebben ook plaatselijke ondernemers het maken van de nieuwe website financieel gesteund.

PBKH heeft een eigen pagina op de website waarop bijvoorbeeld de notulen van de bestuursvergaderingen en de ALV vermeld worden.

Susan doet een oproep aan alle leden om activiteiten te melden. Dit kan via een contactformulier op de website. Ze hoopt op veel aanmeldingen, zodat de agenda gevuld wordt.

Gerard Muis stelt voor om ook op de website te melden als een inwoner iets tegenkomt wat niet in orde is. Ook hoe daar dan een MOR melding voor gedaan kan worden.

Susan dankt Gerard voor deze goede tip.

9. Rondvraag

Helen vraagt of er leden zijn die belangstelling hebben voor de functie van penningmeester of voorzitter. Het bestuur kan heel goed versterking gebruiken. Er komt helaas geen reactie vanuit de aanwezige leden.

Frans Steine maakt melding van een mooie tentoonstelling over Kalenberg in Oldemarkt. Het is jammer dat daar weinig publiciteit over is geweest in Kalenberg.

Patrice Weijer geeft een toelichting op het Rietfestival waar men 2,5 jaar mee bezig is geweest om het te organiseren. Het is een enorme organisatie ook ivm de stikstofregels. Milieuorganisaties letten hier goed op. Er zullen elektrische pendelbussen rijden. Men kan nog steeds vrijwilligers gebruiken. Er komt nog een info bijeenkomst voor de bewoners.

Gonda Biemolt vraagt aandacht voor de toegang tot de grote brug waar een hele hoge drempel is. Zou een MOR melding voor moeten komen. Helen zegt toe dat ze zullen doen. Helen vraagt de aanwezigen ook zelf MOR meldingen te doen als ze iets zien dat daarvoor in aanmerking komt. Hoe meer MOR meldingen, hoe meer aandacht van de gemeente. Het is wel verstandig er foto's bij te doen.

Chris van de Broek vraagt of PBKH niet een mail kan sturen naar de leden als er bepaalde activiteiten zijn of komen. Helen vindt dat geen taak voor PBKH. Bovendien is het bestuur al onderbemand.

Margriet Wegstapel vraagt of het spandoek aan de brug met waarschuwing voor teveel golfslag niet ook aan begin van Zuid en Noord opgehangen zou kunnen worden. Helen waarschuwt voor teveel spandoeken, maar zegt toe ernaar te kijken.

Pieter Jongschaap vraagt naar de plotseling verschenen paaltjes aan de weg tegenover de kleine parkeerplaats. Deze vormen een gevaar en kunnen beter weer weggehaald worden. Het parkeerverbod dient wel van kracht te blijven. Helen zegt toe het met de gemeente op te nemen.

Kees van Rooij vraagt naar het onderhoud van de brug bij de Lokkervaart. Helen antwoordt dat dit volgens haar informatie dit jaar nog gaat plaatsvinden.

Wiecher van Beek merkt op dat de nieuwe bruggen mooi zijn, maar er wel nog gaten in de bestrating zitten. Helen antwoordt dat er al een MOR is aangemaakt.

Hennie van Beek merkt op dat er helemaal niet gekeken wordt naar het onderhoud van de bruggen. Helen adviseert daarvoor een MOR aan te maken. Het duurt vaak eindeloos, maar zo wordt er wel druk op de gemeente gezet.

10. Sluiting

Helen sluit om 22.00 de vergadering en nodigt iedereen uit voor een drankje.

